

# MÖTESPROTOKOLL \$\$M4 22/23

Onsdagen den 23/11-2022 kl. 18:04.

Mysrummet, Dragskåpet, Teknikringen 36B

## Närvarande

Elsa Berlin, ordförande

Emma Kroon, vice ordförande

Emmy Albinsson, kassör

Elin Sergel, lokalansvarig

Erik Estreen, sekreterare

Nora Mac Key, eventkoordinator

Alex Hellgren, kommunikationsansvarig

Ella Westling, ambassadör

Fredrika Kutteneuler, Nr 1

Stella Staffas, Sektionsmedlem

Patrik Blomberg, Sektionsmedlem

Lovisa Solman, Sektionsmedlem

Ville Andersson, Sektionsmedlem

Anton Mylläri, Sektionsmedlem

Sanna Berglund, Sektionsmedlem

Susanna Hellberg, Sektionsmedlem

Emilia Grundby, Sektionsmedlem

Doroteja Filipovic, Sektionsmedlem

## Bilagor: 9

### 1. Formalia

#### a. Mötets öppnande

Ordförande Elsa Berlin öppnade mötet kl 18:05.

#### b. Mötets behöriga utlysande

**Bilaga**

Kallelse skickades ut 11/11-2022 och publicerades på hemsidan och i Draget samma dag. Föredragningslistan skickades ut 18-11/2022 och publicerades på hemsidan och i Draget några dagar senare. Båda var inom tidsgränsen.

*Mötet beslutade*

**att** mötet var behörigt utlyst.

#### c. Val av justeringsperson

Elin Sergel anmälde sig frivilligt.

*Mötet beslutade*

**att** välja Elin till justeringsperson.

#### d. Anmälan av förhinder

Inga anmälda förhinder fanns.

#### e. Adjungeringar

Inga adjungeringar behövde göras.

#### f. Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor anmäldes.

#### g. Bordlagda frågor

Propositionen "Utmärkelser i styrdokumentet" blev bordlagd under \$\$m3, men är med i föredragningslistan för detta \$\$m.

#### h. Föregående mötesprotokoll

Protokollet för \$\$m3 var inte färdigt än.

#### i. Fastställande av föredragningslistan

**Bilaga**

Ordförande Elsa Berlin föreslog att fastställa föredragningslistan i dess helhet.

*Mötet beslutade*

**att** fastställa föredragningslistan i dess helhet.

## j. Beslutsuppföljning

Elsa Berlin har skrivit propositioner.

## k. Meddelanden

### i. Presentation av fika

Fredrika presenterade punkten.

Kakor, bullar, juleskum, pepparkakor. Amazing med mycket fika.



## 2. Propositioner

### a. Val av KF representanter

**Bilaga**

Snackades om i förra \$\$M, kontentan är att vi föreslår att de väljs genom fri nominering på SM3, då representanter ska finnas tillhanda den 15:e maj.

*Mötet beslutar*

**att** anta propositionen i sin helhet.

## b. Utmärkelser i reglemente

Bilaga

Otydligt vilka utmärkelser det finns, delas inte ut praktiken etc. Vi fick i uppdrag att se över hur utmärkelser ses över. Elsa skrev om en punkt i reglemente. Skulle vara bra att lägga till en liten fotnot vad insignier är i reglementet.

*Mötet beslutar*

**att** anta propositionen med revidering att lägga till en förtydligande om vad insignier är.

## 3. Motioner

### a. Switch Pitch

Bilaga

Ville går igenom motionen och visar upp ett Switch med tillbehör. Mötet diskuterade vilka för- och nackdelar som finns med att ha ett Switch, samt logistikfrågor kring det. Spel som många kan spela tillsammans bör köpas först för att testa hur det fungerar.

*Mötet auktioneras 18:32 för upplysning.*

*Mötet återupptas 18:38*

*Mötet går till beslut*

*Mötet beslutar*

**att** ta att-satserna i klump.

*Mötet beslutar*

**att**<sub>1</sub> bifalla den i dess helhet.

**att**<sub>2</sub> avsätta 1000 kr för inköp av säkerhetsskåp för förvaring.

### b. Policy för valberedningen

Bilaga

Ellen skulle skriva om policy för val, baserad på hennes tidigare motion. Policyn är lite rörig så skulle behövas lite omskrivningar eventuellt.

*Mötet går till beslut*

*Mötet beslutar*

**att** bifalla motionen i dess helhet.

### c. Stöttis

Bilaga

Lovisa går igenom motionen. Projektgruppen har funnits i 3 år nu och baserat på dessa år så har ett mer bestämt syfte föreslagits, samt ett fast antal ledamöter. Elsa föreslår avslag för

att-sats 6, och skapa en reviderad att-sats istället. Ett maxantal på 5 ledamöter föreslås dessutom.

*Mötet beslutar*

**att** besluta motionen att-sats för att-sats.

*Mötet beslutar*

**att** bifalla att-sats 1.

*Mötet beslutar*

**att** avslå att-sats 2.

*Mötet beslutar*

**att** i reglementet lägga till § 3.33.1 "Organisation", "Stöttis har kalenderår som verksamhetsår. Stöttis består av en organansvarig (StöttA) samt maximalt fem ledamöter. StöttA är medlem i KLUMP. Ledamöter konfirmeras av SM och väljs enligt dokumentet Policy för KLUMP."

*Mötet beslutar*

**att** bifalla att-sats 3.

*Mötet beslutar*

**att** bifalla att-sats 4

*Mötet beslutar*

**att** bifalla att-sats 5

*Mötet beslutar*

**att** avslå att-sats 6.

*Mötet beslutar*

**att** i budgeten 22/23 under RS5 och under konto 6993 ändra intern representation för Stöttis från 3200 kr till 2000 kr.

*Mötet auktioneras 19:27 till 19:40*

*Emmy lämnar mötet*

*Möter återupptas 19:40*

#### d. Projektgrupp examensmiddag

Alla var eniga om att denna motion är väldigt nice!

*Mötet beslutar*

**att** bifalla motionen i dess helhet.

Bilaga

#### e. Pepperiet

Sanna går igenom motionen och vilka motioner de har för projektgruppen, och hur de kan bidra till mottagningen. Det finns en hel del som behöver tänkas på såsom namnet är lite för nära preppis och pHeuseriet. Efter en lång diskussion bestämmer sig mötet för att gå till beslut.

*Mötet går till beslut*

*Mötet beslutar*

**att** besluta om att-satserna i klump

*Mötet beslutar*

**att** bifalla motionen i dess helhet.

Bilaga

### 4. Övriga frågor

Inga övriga frågor fanns att diskutera.

### 5. Ansvarsfördelning

Elin skriver motionssvar för Pepperiet.

Emma skriver motionssvar för Stöttis.

Nora skriver motionssvar för projektgrupp examensmiddag.

Erik skriver motionssvar för switch-pitch.

Ella skriver motionssvar för Förändring av Policy för Valberedningen.

### 6. Nästa möte

Nästa möte blir någon gång i Januari.

### 7. Mötets avslutande

Ordförande Elsa Berlin avslutade mötet kl 20:32.

Vid pennan, Stockholm 2022-11-23

---

Erik Estreen,  
Sekreterare

Justerat, Stockholm 2022-12-07

---

Elin Sergel Ekmark,  
Justeringsperson

Justerat, Stockholm 2022-12-07

---

Elsa Berlin,  
Ordförande